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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-06-16, § 10 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 16 juni 2015 kl 16.35 – 17.15 
   

 Plats Liljevalchs konsthall, Kungliga Djurgården 
   

 Justerat Onsdagen den 25 juni 2015 

  

 

Jan Valeskog Gunnar Würtz 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)  

Hanna Elvira Begler (MP)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (FP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Sanna Sjögren (V) för Mehdi Oguzsoy (V)  

Gunnar Würtz (FP) för Richard Bengtsson (FP) 

 
Ersättare: 

Lars Arell (S)  

Anny Sandgren (S)  

Birger Kato (S)  

Anna Forssell (S)  

Daniel Almgren (MP) §§ 3-16  

Elisabeth Hellström (M)  

Per Melin (M)  

Leif Bokström (M)   

Per Ankersjö (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copoví Mena, Ann-Sofie Chudi, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Joel Sand och Pontus Werlinder samt 
personalföreträdarna Birgitta Andersson, Lawen Baderkhan och Reza 
Etemad §§ 1-13,15-16 och borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 10 
Fullstor idrottshall i Hjorthagen. Reviderat 
inriktningsbeslut 
Dnr 2.6-075/2015 
 

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden fastställer ändringar gentemot tidigare 

fattat inriktningsbeslut. 

 

2 Fastighetsnämnden godkänner redovisat förslag till 

byggnation av en ny fullstor idrottshall i Hjorthagen till en 

beräknad investeringskostnad om cirka 115 mnkr.  

 

3 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta nya 

självkostnadsbaserade hyresavtal om totalt cirka 7,9 mnkr  

år 1 baserat på investeringskostnaden. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 28 maj 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordförande Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt 

följande: 

 

Det är glädjande att vänstermajoriteten tagit till sig av de 

synpunkter som vi framförde i fastighetsnämnden i februari 

2015 med det tidigare inriktningsbeslutet och att 

nedgrävningen av hallen nu till stora delar utgår. Vi ser 

positivt på att ytor för mindre idrotter så som fäktning och 

dans nu ser ut att bli verklighet, detta då vi vet att 

anläggningsbehovet är stort även för dessa idrotter.  

 

Däremot är vi fortsatt bekymrade över den höga 

investeringskostnaden. Det är vår absoluta uppfattning att det 

går att få ner kostnaderna ytterligare genom att bygga enklare 

hallkonstruktioner i enlighet med den rapport som godkändes 
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av fastighets- och idrottsnämnden i mars 2013. Genom att 

hålla investeringskostnaderna nere kan vi både värna 

skattebetalarnas pengar och samtidigt bygga fler hallar för 

pengarna - något som stockholmarna starkt efterfrågar.  

 
Ersättaryttrande 

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt 

uttalande från Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Joel Sand 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


